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Rada Miejska w Piasecznie  
 

Protokół 
z 50 sesji Rady Miejskiej w dniu 29 sierpnia 2018 r . 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 09:40, a zakończono o godz.13:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. Obecni: 

1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

Na początku sesji Andrzej Hubl przedstawił informację w sprawie turniej tenisowych 
seniorów, organizowanych od 40 lat pod patronatem Gminy Piaseczno. W turniejach 
bierze udział ponad 200 osób.  
Radni wysłuchali krótkiej informacji wygłoszonej przez wieloletniego Prezesa klubu, 
Marcelego Ludwickiego.  

Następnie odbyła się uroczystość wręczenia dyplomów i złożenia gratulacji lekkoatletkom 
Medalistkom Mistrzostw Polski ze Stowarzyszenia Kondycja, specjalizujących się w biegu 
na 800 m. Lekkoatletki zostały wyróżnione przez Kierownictwo i Radę Miejską Gminy 
Piaseczno za swoje osiągnięcia sportowe. 

Najważniejsze osi ągni ęcia Oliwii Malmon  
• Srebrna Medalistka Halowych Mistrzostw Polski U 20 na 800 m w Toruniu w 2017 r. 
• Złota Medalistka Mistrzostw Polski U 20 na otwartym stadionie na 800 m w 2017 r. 
• Srebrna Medalistka Mistrzostw Polski w kat.U23 w biegu na 800 m w Sieradzu w 2018r. 
• 7 zawodniczka Mistrzostw Polski w 2018 r. w biegu na 800 m 
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• Zwyciężczyni meczu Międzypaństwowego Czechy- Słowenia -Węgry -Polska U 23 
w biegu na 800 m, w lipcu 2018 r. w Krakowie. 
Najważniejsze osi ągni ęcia Aleksandry Płoci ńskiej  
• Brązowa Medalistka Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży w biegu na 1500 m we 
Wrocławiu w 2016 r. 
• Brązowa Medalistka Halowych Mistrzostwa Polski U20 w biegu na 1500m w Toruniu 
w 2017 r. 
• Brązowa Medalistka Przełajowych Mistrzostw Polski w Żaganiu w 2018 r. 
• Brązowa Medalistka Mistrzostw Polski w biegu na 800 m we Włocławku w 2018 r. 
• 11 i 13 zawodniczka Mistrzostw Polski w kat. senior w biegu na 800 m i 1500 m 
• Czwarta zawodniczka meczu Międzypaństwowego Czechy- Węgry –Polska- Słowenia -
Słowacja w biegu na 800 m, rozegranego w czerwcu 2018 r. w Czechach 
Gratulacje odebrał trener Wiesław Paradowski, który w słowach podziękowania podkreślił, 
że Gmina wybudowała jedną z najpiękniejszych w Polsce bieżni lekkoatletycznych z 
atestem, dzięki czemu możliwe było, przy wsparciu Ministerstwa Sportu, zorganizowanie w 
tym roku mityngu lekkoatletycznego z prawdziwego zdarzenia, w którym wzięły udział 
liczne gwiazdy m.in. najlepsi płotkarze w Polsce, oraz 12 sportowców z zagranicy. 

Reprezentantki SRS Kondycja Oliwia Malmon i Aleksandra Płocińska otrzymały z rąk 
Burmistrza dyplomy i upominki w nagrodę za znaczące sukcesy sportowe. Gratulacje 
złożyli Kierownictwo Urzędu i Prezydium Rady Miejskiej oraz Radni Rady Miejskiej. 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył 50 sesję Rady Miejskiej o godz. 
9:40. Stwierdził kworum. 

Przystąpiono do ustalania porządku obrad.  

Burmistrz Zdzisław Lis zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad następujących  
projektów uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego do spółki 
działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Spółka z 
ograniczona odpowiedzialnością w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe 
„Piaseczno” Spółka z ograniczona odpowiedzialnością; 

2)   w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 600 000 zł i zwiększenia 
przychodów o kwotę 600 000 zł na wniosek Zarządu PCU; 

3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia wydatków w wys. 27.360,00 zł na wniosek CUW 
oraz zwiększenia wydatków o kwotę 12.000,00 zł). 

4) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 523 
000 zł i zmniejszenia wydatków o kwotę 2 428 171 zł. na wniosek INW) 



Protokół z 50 sesji Rady Miejskiej w dniu 29 sierpnia 2018 r. 
 

3/32  
 

5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 2 798 981 zł i zmniejszenia 
wydatków o kwotę 8 832 650 zł na wniosek IT) 

6) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1272/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 

7) w sprawie ustalenia: Obszaru D strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
 
Piotr Obłoza, Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił: 
8) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 
Rady Miejskiej w sprawie powołania Przewodniczących komisji Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 

 
Ad.  
1) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo 
Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w sprawie 
wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego do spółki działającej pod firmą 
Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością 
Głosowano w sprawie: . W sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe 
„Piaseczno” Spółka z ograniczona odpowiedzialnością w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo 
Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Robert Widz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Wprowadzono do porządku pod nr 9.7 
 
2) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 600 000 zł i zwiększenia przychodów o kwotę 600 000 zł na wniosek 
Zarządu PCU 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 600 000 zł i zwiększenia 
przychodów o kwotę 600 000 zł na wniosek Zarządu PCU.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Wprowadzono do porządku pod nr 9.8 
 
3) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia 
wydatków w wys. 27.360,00 zł na wniosek CUW oraz zwiększenia wydatków o kwotę 
12.000,00 zł). 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia 
wydatków w wys. 27.360,00 zł na wniosek CUW oraz zwiększenia wydatków o kwotę 
12.000,00 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Wprowadzono do porządku pod nr 9.9 
 
4) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 523 000 zł i zmniejszenia wydatków o kwotę 2 428 171 zł. na wniosek 
INW) 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Wprowadzono do porządku pod nr 9.10 
 
5) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
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nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 2 798 981 zł i zmniejszenia wydatków o kwotę 8 832 650 zł na wniosek 
IT) 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 
1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Cieślak 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
Wprowadzono do porządku pod nr 9.11 
 
6) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1272/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1272/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20)  
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki , Zbigniew Mucha 
Wprowadzono do porządku pod nr 9.12 
 
7) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia: Obszaru D strefy 
płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich 
pobierania. 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia: Obszaru D strefy 
płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich 
pobierania.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
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Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
Wprowadzono do porządku pod nr 9.44 
 
8)uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 
Rady Miejskiej w sprawie powołania Przewodniczących komisji Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 
Rady Miejskiej w sprawie powołania Przewodniczących komisji Rady Miejskiej w 
Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Dorota Kłos, Artur Maicki , Magdalena Woźniak 
Wprowadzono do porządku pod nr 9.45 
 
Nie zgłoszono innych uwag do porządku obrad. Przeprowadzono głosowanie zmian: 

2. Przyjęcie protokołów: 

2.1) z XLIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 04.07.2018r. 
Głosowano w sprawie:  
z XLIX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 04.07.2018r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Michał Rosa, Józef Wierzchowski, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki , Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon 
 
Protokół został przyjęty 
 
2.2) z IV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.07.2018r. 
Głosowano w sprawie:  
z IV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.07.2018r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
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Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Michał Rosa, Józef Wierzchowski, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon 
 
Protokół został przyjęty 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań 
podejmowanych do obecnej sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ 
PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ za okres miedzy sesjami za okres od dnia 
04.07.2018 do  29.08.2018 

1. 14-15.07.2018 
Zawody GARMIN IRON TRIATHLON Piaseczno nad zalewem w Piasecznie 

2. 01.08.2018 
Godzina W – 74 Rocznica Wybuchu Powstania Warszawskiego uroczystości na Cmentarzu 
parafialnym w Piasecznie 

3. 15.08.2018 
Święto Wojska Polskiego - pl. Piłsudskiego w Piasecznie 

4. 19.08.2018 
 74 Rocznica Walk Kampanii Leśnej im. Por. "Szarego" Narodowych Sił Zbrojnych 
na Zimnych Dołach 

5. 26.08.2018 
Uroczystości przy pomniku Batalionu Baszta i pomniku Rozstrzelanych w rocznicę walk 
powstańczych w Lasach Chojnowskich, pacyfikacji wsi Chojnów przez Niemców i 
Rozstrzelania 23 mieszkańców Chojnowa 
6.  Sierpień 2018 

Spotkania robocze odnośnie budowy Centrum Sportowego przy ul. Chyliczkowskiej 
7. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magda 
8. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
9. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
10. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że sprawozdanie z wykonania uchwał zostało 
doręczone do BRM. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 
 
5.1/ Radny Jacek Łuczak 
5.1.1/ w imieniu mieszkańców zwrócił się z wnioskiem o przeanalizowanie możliwości 
obniżenia opłaty adiacenckiej uchwalonej w największej z możliwych wysokości, kilka 
miesięcy temu. Radny  prosił o przedłożenie na kolejnej sesji RM projektu uchwały o 
zniesieniu tej opłaty lub jej obniżeniu z 30%. Uchwalona opłata nie jest powszechnie 
stosowana w samorządach, a jej wysokość w maksymalnej dopuszczalnej ustawowo 
stawce, w powiązaniu z bardzo wysokim stanem środków Gminy na rachunkach 
bieżących i lokacyjnych jest nieuzasadniona.  
5.1.2/  Radny prosił o wykonanie przystanku autobusowego nad torami PKP w Piasecznie. 
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Radny  wnioskował o wypracowanie projektu  uchwały w celu doprowadzenia do 
postawienia osłoniętego przystanku w tym ważnym punkcie przesiadkowym – jeszcze 
przed okresem zimowym. Jeśli faktycznie dotychczasowa wiata ma wartość historyczną 
(wstępne stanowisko Piaseczyńsko – Grójeckiego Towarzystwa Kolejki Wąskotorowej), 
proszę o rozważenie osłonięcia „zabytkowej” wiaty szklaną konstrukcją. 

5.2/ Radna Katarzyna Wypych wnioskowała o: 
5.2.1/ Zamontowanie lustra na skrzyżowaniu ulic Nadarzyńskiej i Kniaziewicza tak, aby 
ułatwić wyjazd z ulicy Kniaziewicza (w stronę ul. Sienkiewicza). 
5.2.2/ Wykoszenie rowu Kanału Perełki od targowiska w stronę centrum miasta. 
5.2.3/ Podjęcie rozmów z PKP, w celu uruchomienia windy na dworcu PKP w Piasecznie. 

5.3/ Radny Zbigniew Mucha wnioskował o przeprowadzenie rozmów z Polską Agencją 
Żeglugi Powietrznej oraz z władzami Okęcia, w celu przeprowadzenia izolacji akustycznej 
budynków znajdujących się w Piasecznie i będących w zasięgu hałasu emitowanego 
przez startujące samoloty. Radny prosił o udostępnienie aktualnej mapy emisji hałasu 
lotniska Okęcie dla m. P-no oraz mapy korytarzy startów i lądowań.  

5.4/ Radny Robert Widz 
5.4.1/ w związku z wnioskiem z dnia 20.03.2018 r. o udzielenie radnemu dostępu do 
aplikacji modułu SDI oraz baz danych Systemu Informacji Przestrzennej” oraz nie 
przyjęcia uchwały w sprawie skargi na „stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno, 
do dziś nie otrzymałem żadnej informacji, co w związku z tym dzieje się tj. z moim 
wnioskiem oraz skardze. Oprócz kwestii prawnych, Radny podważał merytoryczną 
zasadność odmowy udzielenia dostępu do danych SDI. Radny zwrócił się z prośbą o 
udzielenie odpowiedzi cyt. „ na następujące pytania przez pracowników Referatu 
Informatyki i Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami: 

• Jakie oprogramowanie należy zakupić, aby dostęp do danych SDI mógł zostać 
udzielony? 

• Proszę o wyjaśnienie słowa „ingerencja” w dane – na czym ta ingerencja polega?  
• Czy są możliwe sposoby zabezpieczenia danych bazy danych SIP przed 

ingerencją, zgodnie z jej interpretacją w odpowiedzi do pkt. powyżej? 
• Jak zabezpiecza się dane z bazy SIP przed ingerencją przez pracowników UMiG? 
• Czy potrzebne jest do tego dodatkowe specjalistyczne oprogramowanie? Jeśli tak 

to jakie i ile takie oprogramowanie kosztuje? 
• Które z warstw dostępnych w bazie danych SIP mają charakter danych osobowych 

zgodnie  z art. 6 ust. 1 ustawy o ochronie danych osobowych: „za dane osobowe 
określa się wszelkie informacje dotyczące zidentyfikowanej lub możliwej do 
zidentyfikowania osoby fizycznej”? 

• Czy mogę uzyskać Wieloletnią Prognozę Finansową gminy Piaseczno w formacie 
xls, csv lub rtf czy jedyną formą udostępnienia jest forma papierowa? 

• Czy praca na kopii bazy danych, pozbawionej warstw hipotetycznie uznanych za 
wrażliwie, umożliwia ingerencję w dane źródłowe? 

• W jaki sposób tworzona jest kopia danych SIP? Czy potrzebne są do tego nowe 
narzędzia? Ile taki proces trwa? 

• Na jakiej zasadzie radni korzystają z konta użytkownika na komputerze w biurze 
Rady Miejskiej? 

• Na jakiej zasadzie radni Rady Miejskiej korzystają z aplikacji zainstalowanych na 
komputerze w biurze Rady Miejskiej? 
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• Czy istnieje możliwość stworzenia indywidualnego konta użytkowania dla radnego 
Rady Miejskiej w domenie urzędu? 

• Czy istnieje możliwość zalogowania się do takiego konta z komputera w biurze 
Rady Miejskiej? 

• Czy istnieje możliwość konfiguracji/ograniczenia dostępu do zasobów sieci urzędu 
miasta dla takiego konta użytkownika? 

• Czy dane w portalu e-mapa są publiczne? 
• Czy można skopiować dane z portalu e-mapa? 
• Czy na portalu e-mapa można uzyskać odpowiedź na pytanie: jaka jest 

powierzchnia terenów przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną 
w miejscowości Józefosław? 

• Czy na portalu e-mapa można uzyskać informacji o liczbie ludności w 
poszczególnych przedziałach wiekowych w wybranym obszarze miasta? 

• Czy informacja o liczbie mieszkańców w przedziałach wiekowych w zadanym 
obszarze/w punkcie ma charakter danych osobowych?” 

5.4.2/ w sprawie statusu ulicy Cyraneczki i likwidacji kałuży na odcinku pomiędzy ul. 
Wilanowską a ul. Ogrodową. Cyt. „Każdy większy opad deszczu powoduje ogromne 
kałuże na ul. Cyraneczki w Józefosławiu, pomiędzy ul. Wilanowską i ul. Ogrodową.  
Według informacji jakie uzyskuję w Wydziale Infrastruktury Technicznej UMiG, ulica ta 
została wybudowana przez Starostwo Powiatowe w Piasecznie i formalnie gmina nie jest 
zarządcą tej ulicy. Uprzejmie proszę o wyjaśnienie, na jakim etapie jest regulacja 
własności działek pomiędzy Gminą Piaseczno a Starostwem Powiatowym, po których 
przebiega ulica Cyraneczki. Regulacja stanu własności działek pozwoli na przejęcie przez 
gminę ul. Cyraneczki. Wtedy to gmina będzie odpowiedzialna za utrzymanie tej ulicy, w 
tym odwodnienie. Uprzejmie proszę o informację w jaki sposób i w jakim terminie możliwe 
jest usunięcie przyczyny powstawania kałuży na tym odcinku.” 
 
5.4.3/ w sprawie partycypacji deweloperów w budowie lub przebudowie infrastruktury 
drogowej w miejscowości Józefosław i Julianów 
5.5/ Radny Antoni Rosłon  
5.5.1/ radny ponowił wniosek w sprawie uregulowania stanu prawnego działki nr 138 w 
Woli Gołkowskiej. Wydanie decyzji przez starostwo przedłuża się. Radny zaproponował, 
aby gmina regulację ww. działki przeprowadziła przez zasiedzenie. W przypadku przyjęcia 
tej metody, radny przekaże listę osób które potwierdzą w sądzie,  iż działka nr 138 
przynajmniej od 50 lat stanowiła mienie publiczne. 
5.5.2 w związku z wykonanie projektów dróg dojazdowych do węzła Antoninów  oraz 
zabezpieczeniem środków i przyjęciem uchwał przez Gminę Lesznowola, radny prosił o 
przygotowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia dotacji od Gminy Lesznowola i 
wprowadzenie zadania i środków do WPF gminy Piaseczno. 

5.6/ Radny Antoni Marciniak wnioskował o udzielenie informacji, kto odpowiada za 
tworzenie harmonogramu rezerwacji boisk na stadionie miejskim w Piasecznie i kto je 
zatwierdza. Prosił o podanie regulaminu rezerwacji boisk. 

5.7/ Radny Artur Maicki wnioskował o: 
5.7.1/ o wyjaśnienie przyczyny wzrostu hałasu lotniczego na ternie miasta a szczególnie w 
centrum Piaseczna oraz podjęcie działań w celu zmniejszenia poziomu hałasu; 
5.7.2/ radny prosił o informację na temat stanu realizacji i ewentualnych zagrożeniach 
realizacji projektów, które w ramach budżetu obywatelskiego znalazły się w budżecie M. i 
Gm. P-no, prosił o przedstawienie terminów realizacji tych projektów.; 
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5.8/ Radna Anna Kostyrka prosiła o udzielenie odpowiedzi czy kierowca autobusu linii L 
miał prawo odmówić zabrania z przystanku pasażerki z rowerem. 

5.9/ Radna Magdalena Woźniak w imieniu mieszkańców ulicy Szpitalnej wnioskowała o 
wprowadzenie w sposób skuteczny zakazu parkowania, wzdłuż tej ulicy na wysokości 
szkoły poprzez montaż słupków uniemożliwiających parkowanie. 

5.10/ Radna Ewelina Wójcik  cyt. „Zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości 
zainstalowania poidełek/źródełek dla mieszkańców, które montowane byłyby na 
hydrantach bądź też przyłączach wodociągowych. Proponuję aby miejskie poidełka z pitną 
wodą znajdowały się w centrum naszego miasta np. w okolicach Placu Piłsudskiego, 
Skweru Kisiela bądź też w Parku Książąt Mazowieckich. Załączam zdjęcia przykładowych 
źródełek, które znajdują się w różnych miejscach w Polsce. Jeśli chodzi o ich projekt, 
może nawiązywać do naszego miasta, mogą wybierać go np. mieszkańcy podczas 
głosowania. W przypadku gdy środki budżetowe w bieżącym roku nie pozwolą na 
zainstalowanie takich poidełek bardzo proszę o zabezpieczenie środków w budżecie na 
2019r.” 
 
5.11/ Radny Piotr Obłoza załączył fotograficzną dokumentację i zwrócił uwagę na 
mankamenty w drożności chodnika na ul. Kauna, prosił o ustawienie donic, aby 
samochody nie parkowały na chodniku przy tej ulicy. Wskazał na stojący wrak samochodu 
na parkingu przy ul. Al. Róż z prośbą o jego uprzątnięcie na parking. W kolejnej 
interpelacji prosił o informację: 
- czy budynek, który powstał na rogu ul. Kniaziewicza i ul. Nadarzyńskiej ma zgodę Gminy 
na przejazd na parking pod budynkiem przez chodnik; 
- czy chodnik na ul. Kniaziewicza ma odpowiednią nośność; 
- czy gmina wyraziła zgodę na ścięcie krawędzi krawężnika. 
 
6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
 
Nie zgłoszono. 
 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował,  że na złożone interpelacje i wnioski będą udzielone 
pisemne odpowiedzi. 
 
8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację: 
8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2017  plan 2018 
kwiecień  11 752 538,-   12 998 582,- 
maj   13 538 811,-   15 091874,- 
narastająco IV-V    90 542 348,-            104 277 748,-            
wykonanie w roku 2017  = 172 565 920,-  
plan w roku 2018   =   186 321 225   

8.2  Stan gotówki na koncie ROR w  wysokości  19 mln. zł.;  

8.3  lokaty: łącznie na kwotę 52 mln. zł.  
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8.4 Plan w zł.: 
 dochody ogółem  479 878 806,-     
 dochody bieżące 449 411 163,-     
 dochody majątkowe   30 467 643,-    
  wydatki ogółem  565 544 747,-     
 wydatki bieżące  414 978 337,-     
 wydatki majątkowe 150 566 410,-    
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 
 Plan na rok 2018 w kwocie 53 631 000,- zł.  

8.6  PROGRAM Dobry start  

Plan na rok 2018 w kwocie 2 056 600,- zł 

9. 9. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 234.000 zł, zwiększenia 
wydatków o kwotę 707.900 zł i zwiększenia przychodów o kwotę 473.900 zł). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. zaopiniowania uchwał budżetowych, WPF – przyjęto do wiadomości. 
-  Przewodnicząca Komisji Promocji, Anna Krzyszkowska – Sut przedstawiła pozytywną 
opinię komisji.  
-  Przewodnicząca Komisji Sportu, Anna Krasuska przedstawiła pozytywną opinię komisji  
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 234.000 zł, zwiększenia 
wydatków o kwotę 707.900 zł i zwiększenia przychodów o kwotę 473.900 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała została podjęta 
 
2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia o kwotę 398 000,- zł i przesunięcia wydatków 
zgodnie z wnioskiem Ref. ZE) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji  
-  Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, Robert Widz przedstawił pozytywną 
opinię komisji.  
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 



Protokół z 50 sesji Rady Miejskiej w dniu 29 sierpnia 2018 r. 
 

12/32  
 

dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia i przesunięcia wydatków zgodnie z wnioskiem 
Ref. ZE).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r.(dot. zmniejszenia i zwiększenia wydatków o kwotę 33.700 zł). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką na wniosek 
sołectw. 
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r.(dot. zmniejszenia i zwiększenia wydatków o kwotę 33.700 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 57.626 zł i zmniejszenia o 
kwotę 141.500 zł) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały   
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 57.626 zł i zmniejszenia o 
kwotę 141.500 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Krzysztof Cieślak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
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z dnia 19.12.2017 r. (dot. zmiany planu wydatków w rachunku dochodów samorządowych 
jednostek budżetowych zgodnie z wnioskiem CUW). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały   
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji i pozytywną opinię Rady Oświatowej 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zmiany planu wydatków w rachunku dochodów samorządowych 
jednostek budżetowych zgodnie z wnioskiem CUW)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2)Anna Krasuska, Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 84.955 zł 
zgodnie z wnioskiem placówek oświatowych). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały   
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji i pozytywną opinię Rady Oświatowej 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 84.955 zł zgodnie 
z wnioskiem placówek oświatowych).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 

7) W sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego do spółki 
działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Spółka z 
ograniczona odpowiedzialnością w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe 
„Piaseczno” Spółka z ograniczona odpowiedzialnością 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały  z autopoprawką 
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
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Dyskusja: 

- Radny Jacek Łuczak pytał w czym ma pomóc dokapitalizowanie Spółki PCU  i na jakie 
zadania zostaną przeznaczone środki finansowe. 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska poinformowała, że Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-
Usługowe "Piaseczno" Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością zwróciło się do Gminy 
Piaseczno z wnioskiem o dokapitalizowanie Spółki w kwocie 600.000,00 zł w formie 
wkładu pieniężnego (aportu). Kwota ta zostanie przeznaczona na wykonanie przez Spółkę 
przyłączy ciepłowniczych i węzłów cieplnych do obiektów gminnych takich jak: przyłącze z 
ul. Fabrycznej do budynków przy ul. Puławskiej w Piasecznie oraz przyłącze od ul. 
Nadarzyńskiej do budynków przy ul. Czajewicza w Piasecznie. 
Na tym zakończono dyskusję. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego do spółki działającej 
pod firmą Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” Spółka z ograniczona 
odpowiedzialnością w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 
do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-Usługowe „Piaseczno” 
Spółka z ograniczona odpowiedzialnością.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Robert Widz WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  Artur Maicki , Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta  

8) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 600 000 zł i zwiększenia 
przychodów o kwotę 600 000 zł na wniosek Zarządu PCU 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały  z autopoprawką 
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 600 000 zł i zwiększenia 
przychodów o kwotę 600 000 zł na wniosek Zarządu PCU.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Robert Widz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta 
 
9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia wydatków w wys. 27.360,00 zł na wniosek CUW 
oraz zwiększenia wydatków o kwotę 12.000,00 zł). 
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- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały   
- Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury , Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji i pozytywną opinię Rady Oświatowej 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. przesunięcia wydatków w wys. 27.360,00 zł na 
wniosek CUW oraz zwiększenia wydatków o kwotę 12.000,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 523 000 zł i zmniejszenia 
wydatków o kwotę 2 428 171 zł. na wniosek INW) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką 
 - Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 

Radny Łukasz Kamiński złożył 

 wniosek o korektę terminu realizacji zadania w poz. 18, Załącznika nr 1, proponując 
przesunięcie środków na realizację zadania w roku 2019 a nie w roku 2020. 

- Przewodnicząca Komisji Sportu Anna Krasuska przedstawiła   

wniosek Komisji Sportu o zdjęcie z uchwały, pozycji 18 załącznika – pt. projekt budowy na 
stadionie miejskim w Piaseczni ul. 1-go maja - kwota 100 000,-zł  
 
Głosowano w sprawie  wniosku najdalej idącego tj. Komisji Sportu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 2, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (2) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Józef Wierzchowski 
PRZECIW (16) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Krzysztof Cieślak, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Jerzy Mościcki 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
wniosek nie przyj ęty  
 
2. wniosek do uchwały z pkt. 9.10/ o przesunięcie realizacji zadania pt. projekt budowy na 
stadionie miejskim w Piaseczni ul. 1-go maja - kwota 100 000,-zł na rok 2019, złożony 
przez Radnego Łukasza Kamińskiego 
 
Głosowano w sprawie:  
wniosek do uchwały 9.10/ o przesunięcie realizacji zadania pt. projekt budowy na stadionie 
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miejskim w Piaseczni ul. 1-go maja - kwota 100 000,-zł na rok 2019, złożony przez 
Radnego Łukasza Kamińskiego 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Jerzy Mościcki 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
wniosek przyj ęty  

Głosowano w sprawie:  
zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 523 000 zł i zmniejszenia wydatków o 
kwotę 2 428 171 zł. na wniosek INW) -  z przyjętym wnioskiem  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 

Uchwała została podjęta z wnioskiem 

11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r.(dot. zwiększenia wydatków o kwotę 2 798 981 zł i zmniejszenia 
wydatków o kwotę 8 832 650 zł na wniosek IT) 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały   
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 2 798 981 zł i 
zmniejszenia wydatków o kwotę 8 832 650 zł na wniosek IT) 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)Krzysztof Cieślak, Jacek Łuczak, Zbigniew Mucha, Józef 
Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Antoni Rosłon 
Uchwała została podjęta  
 
12) w sprawie zmiany uchwały nr 1272/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
grudnia 2017 r. w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego 
- Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały  
-  Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1272/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Anna Kostyrka 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
13) W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2018-2028 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały, który uwzględnia   
- Komisja Finansów i Inwestycji przyjęła do wiadomości ww. projekt 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2018-2028. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta 
 
14) w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Pani Małgorzacie 
Szturomskiej 
- Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
- Przewodnicząca komisji, Katarzyna Krzyszkowska-Sut przedstawiła pozytywną opinię 
Komisji Promocji do uchwał w pkt.  9.14 - 9.19. 
- Przewodniczący komisji, Adam Marciniak przedstawiła pozytywną opinię Komisji Prawa, 
Handlu i Porządku Publicznego do uchwał w pkt.  9.14 - 9.18. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Pani Małgorzacie 
Szturomskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
15) w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Stanisławowi 
Hofmanowi 
- Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji promocji i komisji prawa 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Stanisławowi 
Hofmanowi.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
16) w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Marcelemu 
Ludwickiemu 
- Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji promocji i komisji prawa 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Marcelemu 
Ludwickiemu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Anrzejowi 
Rutkowskiemu 
- Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji promocji i komisji prawa 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Anrzejowi 
Rutkowskiemu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
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Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
18) w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Tadeuszowi 
Warszy 
- Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji promocji i komisji prawa 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nadania godności Zasłużony dla Gminy Piaseczno Panu Tadeuszowi Warszy.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Anna Kostyrka 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.. 
 
- Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że w związku z podjetymi uchwałami wystąpi z 
wnioskiem do Przewodniczącego Rady Miejskiej, o zwołanie nadzwyczajnej sesji, na 
której odbędzie się uroczyste wręczenie uchwał. Burmistrz zaproponował termin w dniu 
11.09.2018 r. o godz. 16:00. 
  
19) W sprawie zmiany statutu Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno. 
- Michał Sawicki zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji promocji i komisji prawa 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany statutu Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
20) W sprawie nadania statutu Samodzielnemu Zespołowi Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 
- Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych Mirosława Goch zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodniczący Społecznej Komisji SZPZLO, Zdzisław Lis poinformował o pozytywnej 
opinii komisji. 
- Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Dorota Kłos poinformowała o pozytywnej opinii komisji. 
 - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych poinformowała o 
pozytywnej opinii komisji oraz o pozytywnej opinii Rady Oświatowej. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
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Głosowano w sprawie:  
W sprawie nadania statutu Samodzielnemu Zespołowi Publicznych Zakładów Lecznictwa 
Otwartego w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta  
 
21) W sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych. 
Z-ca Dyrektora MGOPS Elżbieta Klimkowska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Dorota Kłos poinformowała o pozytywnej opinii komisji. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku 
wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
22) W sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 
Z-ca Dyrektora MGOPS, Elżbieta Klimkowska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych poinformowała o 
pozytywnej opinii komisji oraz pozytywnej opinii Rady Oświatowej. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 



Protokół z 50 sesji Rady Miejskiej w dniu 29 sierpnia 2018 r. 
 

21/32  
 

 
23) W sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
na terenie Gminy Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału EDG, Honorata Kalicińska zreferowała projekt uchwały. 
Poinformowała, że wszystkie 32 sołectwa zaopiniowały projekt uchwały, z czego 18 
sołectw przyjęły pozytywną opinię. Cztery sołectwa zaopiniowały negatywnie. Uchwałą 
ustala się limity zezwoleń, ze zredukowaną liczbą zezwoleń w kat C tj.: powyżej 18% 
zawartości alkoholu oraz rezerwą limitu zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży (tzw. gastronomia). 
- Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Dorota Kłos poinformowała o pozytywnej opinii komisji. 
- Przewodniczący Komisji Prawa, Adam Marciniak poinformował o pozytywnej opinii 
komisji. 
- Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, Robert Widz poinformował o pozytywnej 
opinii komisji. 
Głos w dyskusji zabrali: 
- Radny Zbigniew Mucha wskazał na cel podejmowanej uchwały w związku z ustawą 
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi  oraz ustawą 
o bezpieczeństwie imprez masowych.  Uchwała limituje kontrolowaną liczbę punktów 
sprzedaży w celu ograniczenia sprzedaży alkoholu. Monopolista wprowadza ryzykowny 
produkt i pobiera duże dochody ze sprzedaży, jednocześnie wprowadza ograniczenia dla 
przedsiębiorców mających w obrocie ten produkt. Ustawodawca wprowadza ograniczenia 
w swobodzie działalności gospodarczej. 
- Radny Jacek Łuczak wskazał, że nie chodzi o ograniczenie liczby miejsc sprzedaży. Po 
podjęciu uchwały, uzyskanie koncesji będzie możliwe zgodnie z potrzebami rynku. Brak 
pozytywnej opinii czterech sołectw, to wskazanie na rosnący problem alkoholizmu i brak 
świadomości kultury spożycia napojów alkoholowych.  
- Przewodnicząca Komisji Promocji, Katarzyna Krzyszkowska-Sut poinformowała o 
pozytywnej opinii komisji. 
- Radna Magdalena Woźniak wskazała na rosnący problem z dopalaczami. Nad 
dystrybucją tych używek i jego składem nie ma żadnej kontroli i limitu w dostępie. 
- Radny Artur Maicki uważa, że uchwała nie ogranicza działalności gospodarczej 
przedsiębiorców, ustala  maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
i gwarantuje rezerwę na wydanie nowych koncesji. 
- Burmistrz Zdzisław poinformował, że z tytułu wydawanych koncesji do budżetu państwa 
wpływa kwota 11 mld  zł. Środki finansowe z koncesji są przeznaczane na programy 
antyalkoholowe. 
- Radna Hanna Krzyżewska proponowała podjęcie uchwały, zgodnie z wolą ustawodawcy 
i otrzymanymi opiniami jednostek organizacyjnych – sołectw. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 
terenie Gminy Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Jacek Łuczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
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BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta  
 
24) W sprawie zmiany Uchwały nr 459/XVII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 
stycznia 2016 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy 
na dofinansowanie inwestycji związanej z wykorzystaniem odnawialnych źródeł energii w 
Gminie Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału OŚR, Jolanta Łączyńska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Łukasz Kamiński 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
- Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, Robert Widz przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały 459_XVII_2016 odnawialne źródła energii.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
Przewodniczący zarządził 10 min. przerwę. Obrady wznowiono o godz. 12:20 
 
25) W sprawie wezwania Rady Miejskiej w trybie art. 101 ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym z dnia 8 marca 1990 r. do usunięcia naruszenia interesu prawnego w związku z 
uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1484/XLVIII z dnia 2.07.2014 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: Okulickiego, Puławską, Jana Pawła II oraz 
torami kolei Warszawa – Radom. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Łukasz Kamiński Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawił pozytywną opinię komisji do projektu w pkt 9.25 – 9.35. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wezwania Rady Miejskiej w trybie art. 101 ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym z dnia 8 marca 1990 r. do usunięcia naruszenia interesu prawnego w związku z 
uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1484/XLVIII z dnia 2.07.2014 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: Okulickiego, Puławską, Jana Pawła II oraz 
torami kolei Warszawa – Radom.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki , Jerzy Mościcki 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
26) W sprawie przyznania w roku 2018 dla Parafii Św. Anny w Piasecznie dotacji celowej 
na sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do 
Rejestru Zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – cmentarz parafialny w 
Piasecznie. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodnicząca Komisji Promocji, Katarzyna Krzyszkowska-Sut poinformowała o 
pozytywnej opinii komisji do projektu w pkt 9.26; 9.27. 
- Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię do projektu w pkt 9.26; 9.27; 9.28. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Św. Anny.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
27) W sprawie przyznania w roku 2018 dla Parafii Św. Rocha w Jazgarzewie dotacji 
celowej na sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku wpisanym do Rejestru 
Zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – Kościół rzymskokatolicki p.w. 
św. Rocha w Jazgarzewie. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywne opinie komisji. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Św. Rocha w Jazgarzewie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
28) w sprawie nadania nazwy GŁÓWNA ulicy w Wólce Kozodawskiej 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
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Pozytywne opinie: komisji prawa i komisji ochrony środowiska. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nadania nazwy GŁÓWNA ulicy w Wólce Kozodawskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
29) W sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego lasów 
niestanowiących własności Skarbu Państwa /Zalesie Dolne/. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie opinii dot. pozbawienia charakteru ochronnego lasów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki , Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta. 
 
30) W sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego lasów 
/Zalesie Górne/. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie opinii dot. pozbawienia charakteru ochronnego lasów, dz.w obr. Zal. Górne.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki , Zbigniew Mucha 
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NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta. 
 
31) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1516/LII/2010 z dnia 20 
października 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie ewidencyjnym PGR Runów 0034 
oraz części terenu w obrębie ewidencyjnym Runów 0033 z wyłączeniem obszaru 
ograniczonego północną linią rozgraniczającą ul. Dobrej, zachodnią linią rozgraniczającą 
ul. Solidarności, linią przebiegającą w odległości 300 m od linii rozgraniczającej ul. Dobrej i 
wschodnią linią rozgraniczającą drogi o nr ew. 400. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały 1516_LII_2010 mpzp Runów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
32) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1324/XLIV/2018 z dnia 14 
lutego 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego Uchwałą 
Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. w granicach terenu 
urbanistycznego oznaczonego w obowiązującym mpzp symbolem 2P-S/U. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
- Radny Robert Widz, przystąpienie do zmiany planu nastąpiło zgodnie z propozycją 
Gminnej Komisji Urbanistycznej. Przystąpienie do zmiany planu i podział na 2 etapy 
umożliwi sprecyzowanie katalogu usług oraz pozwoli na wyeliminowanie uciążliwej 
produkcji.  
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały 1324_XLIV_2018 mpzp P-no w granicach 2P_S.U.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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33) w sprawie uchwalenia zmiany MPZP cz. wsi Kamionka -etap I 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie uchwalenia zmiany MPZP cz. wsi Kamionka -etap I.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta  
34) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1192/XL/2013 z dnia 
20.11.2013 r. podjętej w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie dotyczącej 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Bogatki, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 689/XXV/2016 z 
dnia 28.09.2016 r. oraz uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1085/XXXVII/2017 z dnia 
30.08.2017 r. 
- Anna Pakulińska – Attia Naczelnik Wydziału UiA zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1192/XL/2013 z dnia 
20.11.2013 r. podjętej w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie dotyczącej 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Bogatki, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 689/XXV/2016 z 
dnia 28.09.2016 r. oraz uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1085/XXXVII/2017 z dnia 
30.08.2017 r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
35) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Grochowa 
- Naczelnik Wydziału UiA, Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały. 
Poinformowała, że zgodnie z procedurą uchwalania planu, należy przeprowadzić dwa 
głosowania tj.: w pierwszej kolejności nad rozstrzygnięciem o sposobie rozpatrzenia uwag 
i drugie nad planem.  
- Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu  Przestrzennego 
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Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
 
1. Głosowanie w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu 
części wsi Grochowa 
Głosowano w sprawie:  
Głosowanie w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu 
części wsi Grochowa.  
Wyniki głosowania   
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Józef Wierzchowski 
Uwagi do planu zostały uwzględnione 
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Grochowa.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta  
 
 36) W sprawie uchylenia uchwały nr 414/XV/2015 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
grudnia 2016r. oraz podziału terenu miasta i gminy na strefę śródmiejską, podmiejską i 
peryferyjną. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji do pozycji w pkt 9.36 -9.40 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie uchylenia uchwały 414_XV_2015 stawki czynszu dzierżawnego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
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NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
37) W sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 540/XX/2008 z dnia 
12.03.2008 r. 
- Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego.  
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie uchylenia uchwały nr 540_XX_2008.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
38) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
nieruchomości oznaczonej nr 115/26, obr. 35 m. Piaseczno. 
- Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zgody na wydzierżawienie dz. 115_26 Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3)Krzysztof Cieślak, Jacek Łuczak, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (3)Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
39) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka ew. 152/2 obr. Kamionka, gm. Piaseczno. 
- Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nabycia dz. 152_2 Kamionka.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
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Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (3)Krzysztof Cieślak, Hanna Krzyżewska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4)Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
40) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka ew. 52, obr. Wólka Kozodawska, gm. Piaseczno. 
- Naczelnik Wydziału GGG, Iwona Zielińska - Woszczyk zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nabycia nieruchomości dz. ew. nr 52 w Wólce Kozodawskiej, pod drogę.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1)Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4)Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
41) W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 
Piaseczno publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
- Anna Korczewska, Wydział Oświaty – zreferowała projekt uchwały. 
- Katarzyna Wypych, Przewodnicząca komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną 
opinię komisji oraz pozytywną opinię Rady Oświatowej.  
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 
Piaseczno publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.   
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2)Hanna Krzyżewska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4)Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
42) W sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach samorządowych 
zarządzonych na dzień 21 października 2018 r. 
- Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji  
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Głosowano w sprawie:  
W sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach samorządowych 
zarządzonych na dzień 21 października 2018 r..  
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
43) W sprawie obszaru C strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty 
dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
- Naczelnik Wydziału IT, Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. 
- Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, Robert Widz poinformował, że 
komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały 9.37. w sprawie obszaru C strefy 
płatnego parkowania /…/. Jednocześnie w sprawie nowej organizacji ruchu i 
parkowania przy ul. Julianowskiej na wysokości Cmentarza Komunalnego komisja 
przyjęła wniosek o wprowadzenie na tym odcinku znaku B-36 „zakaz zatrzymywania 
się" z oznaczeniem czasu obowiązywania tj.: 

- powyżej 2 godzin 
- w godz. 8-18  
- przez 7 dni. 

Radny Robert Widz poinformował, że wnioski skierowano do Burmistrza, aby 
rozważono propozycje komisji i przedłożono radzie swoje propozycje rozwiązań. 
- Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego Adam Marciniak  
poinformował, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały 9.37. w sprawie 
obszaru C strefy płatnego parkowania /…/. Jednocześnie w sprawie nowej 
organizacji ruchu i parkowania przy ul. Julianowskiej na wysokości Cmentarza 
Komunalnego komisja przyjęła wniosek o wydzielenie 30 miejsc w pobliżu obu bram, 
w podziale 20 miejsc przy bramie głównej i 10 miejsc przy drugiej bramie cmentarza 
komunalnego ze znakiem B-36 „zakaz zatrzymywania się" z oznaczeniem czasu 
obowiązywania tj.: 

- powyżej 2 godzin 
- w godz. 8-18  
- przez 7 dni. 

- Radna, Ewelina Wójcik poinformowała, że wzdłuż cmentarza jest 118 miejsc do 
parkowania, w tym wydzielono po trzy miejsca handlowe. Popiera wniosek komisji prawa. 
Wydzielenie 30 miejsc pozwoli na zapewnienie miejsc do parkowania bez konieczności 
wprowadzania strefy płatnego parkowania.   
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- Radna Hanna Krzyżewska poinformowała, że jest wnioskodawczynią uregulowania  
parkowania wzdłuż cmentarza oraz popiera wniosek komisji prawa tj. znak B-36 dla 
specjalnie oznaczonych 30 miejsc. 
- Radny Krzysztof Cieślak również popierał kompromisowe rozwiązanie i wprowadzenie 
znaku B-36. Mieszkańcy z bloku po drugiej stronie ulicy mają możliwość parkowania w 
wielopoziomowym garażu. 
Radni Jerzy Mościcki i Magdalena Woźniak pytali jak będzie prowadzona kontrola 
parkowania oraz czy gmina ma w budżecie zaplanowane środki finansowe na 
zatrudnienie pracownika odpowiedzialnego za kontrolę parkowania w tej strefie.  
Na tym zakończono dyskusję. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie obszaru C strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty 
dodatkowej oraz sposobu ich pobierania..  
Wyniki głosowania  
ZA: 3, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (3) 
Anna Krasuska, Andrzej Mizerski, Robert Widz 
PRZECIW (11) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Antoni Rosłon, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała nie została podjęta.  
 
44) W sprawie ustalenia: Obszaru D strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
- Naczelnik Wydziału IT, Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały  z 
autopoprawka w miejsce oznaczenia strefy płatnego parkowania literą „D” należy wpisać 
literę „C”. 
- Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, Robert Widz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9.44 z autopoprawką 
- Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego Adam Marciniak  
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9.44 z autopoprawką. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie ustalenia: Obszaru C strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
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Uchwała została podjęta   
 
45) w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w sprawie powołania 
Przewodniczących komisji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
-Sekretarz, Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały Nr 8/II/2014 Rady Miejskiej w sprawie powołania 
Przewodniczących komisji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (4) Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Józef 
Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
Włodarze pogratulowali Annie Krasuskiej wyboru na nową funkcję, dyrektora szkoły, 
podziękowali za dotychczasową współpracę. 
Radna Anna Krasuska serdecznie podziękowała włodarzom. 
 
10. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Piotr Obłoza przypomniał radnym, że zgodnie ze zbliżającym się końcem 
kadencji 2014-2018, należy złożyć oświadczenie majątkowe za bieżący rok tj. za okres od 
1.01.2018 r. do 16.09.2018 r. Dzień16 września przypada w niedzielę, dlatego dokumenty 
składamy w kancelarii 17 września tj. w poniedziałek. Oświadczenie wypełniamy wg stanu 
na dzień 16.09.2018 r. 
W dniu 21.10.br odbędą się wybory samorządowe, druga tura  na 4.11.br kadencja nie 
uległa skróceniu, kończy się 16 listopada. W dniu 7 listopada odbędzie się ostatnie 
posiedzenie rady tej kadencji. Pierwsze posiedzenie nowej kadencji rady zwołuje komisarz 
wyborczy w ciągu 7 dni od daty końca obecnej kadencji. 
Przewodniczący odczytał podziękowanie mieszkańców Jazgarzewa z ul. Leśnej za 
sprawne zakończenie prac przy budowie tej ulicy przez firmę EFBUD, pismo stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
11. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 50 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie o godz. 13:30 
 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Piasecznie 

Protokół sporządziła  
Grażyna Małgorzata Wierzchowska. 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


